

HMS-kommittén för Fysiska institutionen och Institutionen för astronomi och teoretisk fysik (ATP).

Protokoll från sammanträde torsdagen den 18 maj 2017

Närvarande:

KD	Knut Deppert (ordf.)	prefekt, Fysiska inst.
MO	Mattias Ohlsson	bitr. prefekt, ATP
EJ	Eva Jurlander	OFR/S
GK	Gabriele Kalus	Intendent, Fysiska inst. och ATP
MR	Mattias Richter	Huv.sk.omb., Fysicum och Astrobyggn.
BS	Bo Söderberg (sekr.)	Teoretisk fysik, ATP
LÖ	Leo Östman	stud.repr. GLUFS
DW	David Wessman	stud.repr., F-sek. LTH
MG	Maria Gunnarsson	stud.repr., F-sek. LTH

1. Mötet öppnas

2. Val av justeringsperson

– GK valdes.

3. Tid och plats för nästa sammanträde

– Sattes till torsdag den 21 september 2017; plats: Astro (Charlier). (Obs! Protokollet gäller som kallelse!)

4. Protokoll från föregående sammanträde

– Korrektion §5, st. 1: Ännu ej nytt terrassgolv, blir i sommar i stället.
 – Korrektion §9, st. 2: H300-korridoren ska vara C300-d:o.
 – Protokollet lades till handlingarna.

5. Centrala skyddskommitténs protokoll

– Inget att rapportera.

6. Studentfrågor

– LÖ: resultatet från den psykosociala studentenkäten kommer att presenteras vid nästa möte.
 – MG: samma med Reftec:s enkät.
 – Ang. oro över ev. flytt till Brunshög, och hur det skulle påverka GU i fysikämnen: KD informerade om att LU har tillsatt en grupp (SVS-gruppen) som ska diskutera olika scenarier. Vi diskuterade olika synpunkter på flyttfrågan, bl.a. om visioner och att tänka stort och långsiktigt, om vad som händer på längre sikt när bostadsområden ssm. ev. växer fram och omgärdar våra institutioner, och om nya byggnader kontra äldre. Det jämfördes också med UU:s Ångström-lab.

- GK frågade om det fanns ngn tidsplan för byggandet på Brunnsberg. KD: nej, ingen explicit fastslagen.
- MO framhöll ATP:s vision: vi ser ingen vinst med en flytt till Brunnsberg.
- DW frågade om ventilationen i Rydberg. GK: Salen byggdes om för fem år sedan, då gjordes valet att installera forcerad ventilation istället för CO-mätare som fanns tidigare. Föreläsaren måste dock trycka på en knapp som finns till vänster om den ena dörren för att ventilationen ska forceras. Tyvärr glömmer vissa föreläsare detta; ventilationen är tillräcklig och beräknad för det maximala antal personer som kan vistas i föreläsningssalen.

7. Nyheter från myndigheter

- LU har en ny miljöpolicy.

8. Aktuella byggnads-, inrednings- och utrustningsfrågor

- GK: Källsortering är införd på Fysiska institutionen; dock är kärnen på några ställen otillräckliga, och kommer i två gemensamma utrymmen att bytas ut till större. Samma typ av kärn är även beställda till ATP — och kommer troligen också där att vara otillräckliga. MO/GK ska diskutera detta.
- GK: De källsorteringsmöbler som kunde övertas från Genetik var skadade, och olämpliga.
- GK: Offerten för ombyggnad av den L-formade L/H300-korridoren var för dyr, och ny inväntas. Ombyggnad genomförs ev. i sommar.
- GK: Resterande gamla dörrar i hus H kommer att bytas ut i sommar. Merparten av dessa kommer att vara glasade.
- GK: Ang. klagomål på dålig skyltning i Astro-huset: precisering behövs; jämför gärna med Fysikinstitutionens nya skyltning.

9. Rapporterade arbetsskador, materiella skador, övriga skador och tillbud

- (Inget att rapportera.)

10. Rapporterade skyddsronder, miljöinventeringar, säkerhetsgenomgångar.

- GK: Skydds rond framgångsrikt genomförd på Fysikinstitutionen. Dock:
- Dörröppnarna vid huvudentrén ger ofta tvärdrag när folk går rakt igenom.
- Handikapphissens funktion är inte helt uppenbar.
- Gatstenen på gården mot Sölvegatan är ibland opraktisk, bl.a. problematisk för rullstolar och mindre transporter.
- DW undrade i vilka skyddsronder studeranderepresentanterna förväntas delta. GK: De som gäller GU (LTH och N-fak).

11. Uppföljning av handlingsplaner för systematiskt arbetsmiljöarbete

- KD påminde om det finns en AM-samordnare på LTH, och en (halvtid) på N-fak.

12. Aktuell situation betr. arbetsorganisation och arbetsbelastning

- KD presenterade resultatet från den psykosociala enkäten på Fysiska institutionen (pågick 10 dagar med start 30 mars), som i stort var ung. som tidigare år. Deltagande denna gång: 66 %. Några saker som diskuterades: (i) om respons på utfört arbete (kan tolkas olika); (ii) om förhållandet doktorand/handledare; (iii) om trakasserier av en själv/annan; (iv) andelen (50 %) som haft utvecklingssamtal
- Resultatet från ATP:s enkät presenteras vid nästa möte.

13. Övriga frågor

- DW: avgår som studerande-skyddsombud.
- GK: Fem (svenskspråkiga!) hjärtstartare kommer att sättas upp på Fysicum.
- EJ: LU kommer att införa speciella 48 timmars besökskort för engångsbruk, à 100 kr.

14. Mötet avslutas

Vid protokollet:

Ordf. sign.

Justeras:



Bo Söderberg



Knut Deppert



Gabriele Kalus